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Protokół Nr I/18 

           z pierwszej sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 21 listopada 2018 roku w 

sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Sesja trwała od godz. 9.10 do godz. 12.10. 

W sesji, zgodnie z załączonymi listami obecności, uczestniczyło 15 radnych, sołtysi 

oraz: 

- Pan Zbigniew Janik   - wójt elekt, 

- Pan Piotr Bębas   - sekretarz gminy, 

- Pani Maria Małasińska  - skarbnik gminy, 

- Pani Agnieszka Zgórska  - Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej, 

oraz w części obrad: 

- Pan Stanisław Klimczak  - wicestarosta buski, 

- Pani Anna Kaczmarek Pniewska- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Gnojnie, 

- Pani Marzena Kubiec  - Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Gnojnie, 

- Pani Danuta Cesarz  - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Raczycach, 

- Pani Anna Janicka   - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarząbkach.  

Wykonując Postanowienie Komisarza Wyborczego w Kielcach II z dnia 9 listopada 

2018 r. pierwszą sesję nowo wybranej Rady Gminy Gnojno zwołał pan Zbigniew 

Janik – wójt gminy (kserokopia postanowienia – w załączeniu). 

           Otwarcia pierwszej sesji VIII kadencji (2018-2023) dokonał radny senior – Pan 

Marian Okraj. Na wstępie powitał wszystkich zebranych, złożył gratulacje nowo 

wybranym radnym oraz odczytał  proponowany porządek I sesji: 

1. Otwarcie przez radnego seniora I sesji Rady Gminy Gnojno. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Gnojnie 

nowo wybranym radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie przez Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej nowo 

wybranemu wójtowi zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych Rady Gminy Gnojno. 

5. Stwierdzenie prawomocności obrad (quorum). 

6. Przyjęcie porządku obrad. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno. 

8. Przejecie przez Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno prowadzenia obrad. 

9. Wybór Wiceprzewodniczącego lub Wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Gnojno. 

10. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Gnojno. 

11. Zakończenie obrad I sesji Rady Gminy Gnojno. 
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Do punktu 2-go. 
 

           Zaświadczenia o wyborze nowo wybranym radnym (imiennie zgodnie z 

numeracją okręgów wyborczych) wręczyła Pani Agnieszka Zgórska – Przewodnicząca 

Gminnej Komisji Wyborczej w Gnojnie, która pogratulowała wszystkim zdobycia 

mandatu radnego, życzyła wszelkiej pomyślności w realizacji zadań, pełnego 

zaangażowania oraz wielu sukcesów.  

 

Do punktu 3-go. 
            

           Kontynuując realizację porządku obrad Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Wyborczej wręczyła zaświadczenie o wyborze nowo wybranemu Wójtowi Gminy 

Gnojno – Panu Zbigniewowi Janikowi. 

Po odebraniu zaświadczenia wójt złożył na ręce pani przewodniczącej serdeczne 

podziękowania dla pozostałych członków Gminnej Komisji Wyborczej oraz członków 

obwodowych komisji wyborczych za sprawne przeprowadzenie wyborów. 

 

Do punktu 4-go. 
 

            Rotę ślubowania w brzmieniu: „Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”, odczytał radny senior. 

Poinformował również, że do słowa „ślubuję” można dodać zdanie: „Tak mi dopomóż 

Bóg”. 

Radni składali ślubowanie w kolejności alfabetycznej, zgodnie z odczytaną przez 

protokolanta listą obecności. 

 

Do punktu 5-go. 
 
           W punkcie piątym radny senior stwierdził, iż na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczy 15 radnych, wobec czego wszystkie podejmowane uchwały będą 

prawomocne. 

Do punktu 6-go. 
 
          W związku z brakiem uwag do przedstawionego w punkcie pierwszym 

porządku obrad przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (protokół z głosowania 

imiennego stanowi załącznik do protokołu). 
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Do punktu 7-go. 
 

           Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno. 
            Radny Wincenty Krawczyk zabierając głos zgłosił kandydaturę radnego 

Stanisława Wcisło na Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno (kandydat wyraził 

zgodę). Radny swoją propozycję uzasadnił w sposób następujący: kandydat jest 

doświadczonym samorządowcem z długoletnim stażem, posiada wyższe 

wykształcenie, wrodzoną inteligencję i odpowiednią prezencję. 
Kandydatów do Komisji Skrutacyjnej zgłosili: 
- radny Wincenty Krawczyk – Andrzeja Bochnackiego (wyraził zgodę), 
- radny Stanisław Wcisło – Artura Patrzałka (wyraził zgodę), 
- radna Jadwiga Gubała – Anetę Jurkowską (wyraziła zgodę). 
„Za” powołaniem Komisji Skrutacyjnej w ww. składzie głosowało 15 radnych 

(protokół z głosowania imiennego - w załączeniu). 

 

10-MINUTOWA PRZERWA W OBRADACH NA SPORZĄDZENIE KART DO 
GŁOSOWANIA. 
 
Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radna Aneta Jurkowska – rozdała 

radnym przygotowane karty do głosowania zgodnie z listą obecności oraz objaśniła 

zasady dotyczące wyboru. Dla zachowania tajności głosowania radni oddawali głosy 

w pokoju Nr 19. Następnie podchodzili pojedynczo do urny, w kolejności 

alfabetycznej, i wrzucali karty do głosowania.  

 

5-MINUTOWA PRZERWA W OBRADACH NA SPORZĄDZENIE 
PROTOKOŁU Z GŁOSOWANIA. 
 

Po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu sporządzono protokół z ustalenia wyników 

głosowania, który odczytała radna Aneta Jurkowska – Przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej (protokół – w załączeniu). 

 

Do punktu 8-go. 
 

            Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno prowadzenia obrad. 

             Po głosowaniu radny senior, gratulując, przekazał prowadzenie obrad nowo 

wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy, Panu Stanisławowi Wcisło, który zajął 

miejsce za stołem prezydialnym.  
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                                                                                              Przewodniczący obrad: 

 

                                                                                                    Marian Okraj 

                                                                                                   (radny senior) 

 

Radny Stanisław Wcisło podziękował za wybór i za zaufanie oraz dodał, że oprócz 

miłego uczucia jakie zwykle towarzyszy takim chwilom ma świadomość, że jest to 

poważny obowiązek ciążący na radnych, sołtysach, pracownikach gminy, wójcie. 

Kontynuując podkreślił, że jest to historyczny moment, ponieważ rozpoczynająca się 

obecnie kadencja rady gminy będzie trwała pierwszy raz nie 4 a 5 lat. Stwierdził 

również, że tylko od nas zależy, ile zrobimy dla mieszkańców gminy. Wyraził 

nadzieję, że praca w radzie gminy dla wszystkich będzie przyjemna a decyzje będą 

podejmowane jednomyślnie, z pełną świadomością i odpowiedzialnością, z korzyścią 

dla gminy. Bo po to tutaj jesteśmy, aby pracować dla społeczeństwa. Ludzie nam 

zaufali i dlatego nas wybrali na swoich reprezentantów w dniu 21 października br. W 

związku z tym ani tych ludzi, ani samych siebie nie możemy zawieźć. Musimy 

dołożyć wszelkich starań, aby efekt naszej pracy w tej kadencji, w istniejących 

warunkach, był jak najkorzystniejszy. Abyśmy na jej zakończenie nie mieli takiego 

poczucia, że coś było do zrealizowania a my tej szansy nie wykorzystaliśmy, abyśmy 

natomiast mieli wiele satysfakcji widząc zadowolenie mieszkańców z naszego 

działania. Tego wszystkim serdecznie życzę. 

Kończąc pogratulował panu wójtowi pięknego wyniku w wyborach samorządowych 

2018. Swoje gratulacje złożył również panu wicestaroście oraz radnym. 

Uchwałę stwierdzającą wybór radnego – Pana Stanisława Wcisło – na 

Przewodniczącego Rady Gminy Gnojno, który w głosowaniu tajnym uzyskał 13 

ważnych głosów na tak i 2 głosy na nie, odczytał przewodniczący obrad. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (protokół z głosowania imiennego – 

w załączeniu). 

Uchwała Nr I/1/18 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 9-go. 
 

             Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gnojno. 
              Przewodniczący obrad stwierdził, że rada dokonuje spośród siebie wyboru 

jednego wiceprzewodniczącego i będąc przy głosie zgłosił na to stanowisko 
kandydaturę radnej Jadwigi Gubały (wyraziła zgodę).  
W następnej kolejności radny Krzysztof Samburski zgłosił – radną Beatę Boś 
(wyraziła zgodę na kandydowanie).  
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Po zamknięciu listy kandydatów przewodniczący rady objaśnił, iż wybór 

wiceprzewodniczącego odbywa się w głosowaniu tajnym oraz poinformował, że skład 

Komisji Skrutacyjnej pozostaje bez zmian. 

 

20-MINUTOWA PRZERWA W OBRADACH NA PRZYGOTOWANIE KART 
DO GŁOSOWANIA. 
 
Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radna Aneta Jurkowska – 

objaśniła zasady głosowania, po czym rozdała radnym karty do głosowania zgodnie z 

odczytaną przez protokolanta listą obecności. 

Po wrzuceniu kart do urny przewodniczący obrad ogłosił 10-minutową przerwę na 

przeliczenie głosów i przygotowanie protokołu. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół stwierdzający, 

iż Pani Beata Boś otrzymała 3 głosy na tak, natomiast radna Jadwiga Gubała 

otrzymała 12 głosów na tak. 

Na podstawie wyników głosowania tajnego Wiceprzewodniczącym Rady Gminy 

Gnojno wybrana została radna Jadwiga Gubała (protokół Komisji Skrutacyjnej – w  

załączeniu). 

Przewodniczący Rady Gminy Gnojno pogratulował radnej Jadwidze Gubale wyboru, 

która zajęła miejsce za stołem prezydialnym. 

Pani radna podziękowała za zaufanie i oznajmiła, że postara się pracować rzetelnie i 

uczciwie na rzecz lokalnej społeczności. 

Uchwałę stwierdzającą wybór radnej Jadwigi Gubały na Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Gnojno odczytał przewodniczący obrad. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (protokół z głosowania imiennego – 

w załączeniu). 

Uchwała Nr I/2/18 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 10-go. 
 
            Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy Gnojno. 

             Rotę ślubowania: „Obejmując urząd Wójta Gminy Gnojno, uroczyście 
ślubuję, że dochowam wierności prawu a powierzony mi urząd będę sprawował 
tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Gnojno”. „Tak 
mi dopomóż Bóg”, odczytał Przewodniczący Rady Gminy, Pan Stanisław Wcisło. 

Podczas ślubowania pan wójt powtarzał wypowiadane przez przewodniczącego 

kwestie. 

Po ceremonii ślubowania głos zabrał Pan Zbigniew Janik.  

Szanowni Państwo!. Nie pierwszy raz przypadł mi zaszczyt obejmować urząd wójta i 

składać ślubowanie. Ale powiem Wam szczerze, że wzruszenie, stres i przeżycia są 
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takie, jakby to było pierwszy raz. Akurat dzisiaj mija równy miesiąc od dnia wyborów. 

Dziękowałem już w różnych gremiach, w różnych miejscach. Podziękuję również 

dzisiaj wszystkim jeszcze raz. Jestem tego zdania, że gdy ktoś robi coś złego, należy o 

tym mówić i upominać. Jeśli natomiast ktoś robi coś dobrze, należy tym bardziej o 

tym mówić i dziękować. Dziękuję tym wszystkim mieszkańcom naszej gminy, którzy 

uczestniczyli w głosowaniu miesiąc temu. Jest to bardzo ważne zachowanie. Ci 

mieszkańcy spełnili swój obywatelski obowiązek. Sprawa jest prosta. Głosujesz – 

decydujesz. Decydujesz – wymagasz. 

Dziękuję wszystkim mieszkańcom, którzy na mnie zagłosowali i obdarzyli mnie 

mandatem zaufania. Dziękuję wszystkim przyjaciołom, którzy mnie wspierali i 

pomagali. Dziękuję przede wszystkim mojej rodzinie, na czele z małżonką oraz 

przyjaciołom, wśród których są zarówno radni, sołtysi, pracownicy urzędu i 

mieszkańcy naszej gminy. Jeszcze raz serdecznie dziękuję.  

Szanowni Państwo! Nie chciałbym wyręczać w jakiś sposób księży. Ale jesteśmy 

ludźmi wierzącymi, chodzimy do Kościoła i cały przekaz mszy nas dotyczy. Dlaczego 

o tym mówię? To jest zrządzenie boskie, że akurat miesiąc temu Słowo Boże 

dotyczyło każdego z nas. Słowa te brzmiały mniej więcej tak, że jeśli ktoś chce być 

pierwszym, albo ktoś chce być wielkim, niech zostanie Waszym sługą. 

Chciałbym życzyć sobie, wszystkim radnym, sołtysom, pracownikom urzędu i panu 

wicestaroście, abyśmy się stali takimi sługami i służyli naszym mieszkańcom. Żeby 

mieszkańcy odczuli, że im służymy. Aby po 5 latach mogli o nas powiedzieć, że są z 

nas dumni, bo zrobiliśmy dla ich dobra wszystko, co tylko było możliwe. 

Gratuluję wszystkim nowo wybranym radnym i wicestaroście - Panu Stanisławowi 

Klimczakowi. 

Dziękuję bardzo. 

            W następnej kolejności głos zabrał radny Wincenty Krawczyk i stwierdził 

m.in.: „Jako najstarszy radny na sali chciałbym złożyć panu wójtowi życzenia. Życzę 

przede wszystkim dużo zdrowia na tę pięcioletnią kadencję, pomyślności i ludzkiego 

podejścia do ludzi, jak tylko Ty potrafisz. Panu wicestaroście, panu 

przewodniczącemu i pani wiceprzewodniczącej życzę tego samego. Szczęść Boże 

Wam wszystkim”. 

           Przewodniczący rady jeszcze raz serdecznie pogratulował panu wójtowi życząc 

spokoju i radości. Życzył również, aby się spełniły wszystkie słowa dotyczące służenia 

mieszkańcom gminy. 

Po złożeniu życzeń i gratulacji wójt gminy, przewodniczący i wiceprzewodnicząca 

rady otrzymali piękne bukiety kwiatów. 

          Po zakończeniu części oficjalnej – pan przewodniczący zawnioskował o 

wprowadzenie do porządku obrad (po punkcie 10) kolejnych punktów dotyczących 

wyboru członków stałych komisji rady. W punkcie 11 – wybór Komisji Rewizyjnej, 
12 – wybór Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 13 – wybór Komisji Planowania, 
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Budżetu i Finansów, 14 – wybór Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury, 
15 – wybór Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług oraz 
Ochrony Środowiska. 
„Za” wprowadzeniem ww. punktów głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 

radny  „wstrzymał się” od głosu (protokół z głosowania imiennego – w załączeniu). 

Radny Krzysztof Samburski uzasadnił, dlaczego wstrzymał się od głosu. Stwierdził, że 

jest wielu nowych radnych i nie wie czy są zapoznani z pracami tych komisji. A 

dobrze by było, gdyby każdy znalazł się w takiej komisji, w której będzie się dobrze 

czuł. Zaproponował w związku z tym, aby w oparciu o Statut Gminy zapoznać 

nowych radnych z zakresem działania każdej komisji. Żeby to nie było głosowanie z 

automatu albo zaskoczenia. 

              Przewodniczący obrad odnosząc się do powyższej wypowiedzi oznajmił, że 

rozumie obawy, ale sądzi iż radni którzy zgłaszali swoje kandydatury w wyborach, 

nawet z czystej ciekawości zapoznali się i przeanalizowali wszystkie materiały, które 

dotyczą pracy rady. Tej rady, w której im teraz przyjdzie pracować. Dodał, że brak 

uwag ze strony nowo wybranych radnych traktuje jako akceptację zgłoszonego przez 

siebie wniosku. 

            Radny Wincenty Krawczyk w uzupełnieniu dodał, że każdy radny po 

zgłoszeniu jego kandydatury będzie mówił czy się zgadza, czy nie, pracować w takiej 

lub innej komisji. 

            W następnej kolejności głos zabrał wicestarosta buski – Pan Stanisław 

Klimczak – i oznajmił: „Szanowni Państwo! Bardzo dziękuję za zaproszenie. Cieszę 

się ogromnie, że mogę uczestniczyć w jednym z najważniejszych wydarzeń w życiu 

gminy Gnojno, naszej małej Ojczyzny. Bo tak musimy tu powiedzieć. Mamy naszą 

dużą ojczyznę – Polskę, mamy małą Ojczyznę czyli nasze rodziny i mamy również 

małą Ojczyznę, która nazywa się gmina Gnojno. Mówię to dlatego, aby nawiązać do 

pięknych słów, które tutaj wcześniej padły i które zostały wypowiedziane przez wójta, 

przewodniczącego i inne osoby. Żeby sobie w pełni uzmysłowić, że właśnie dzisiaj 

rozpoczynamy swego rodzaju służbę, bo zostaliśmy obdarzeni ogromnym zaufaniem 

wyborców w wolnych, demokratycznych wyborach. Nie ma innego i ważniejszego 

wyboru. My doświadczeni radni już to wiemy, natomiast wy – młodzi radni, dopiero 

tego doświadczycie. Jest to wspaniałe i piękne uczucie. Bo nie zostaliście wybrani  w 

drodze losowania ani w żaden inny sposób. Zostaliście wybrani przez ludzi wśród 

których mieszkacie, którzy mogli dokonać innego wyboru a wybrali właśnie was. 

Dlatego mówię o tej ojczyźnie, żeby znaleźć do tego odniesienie i tak traktować swoją 

funkcję i rolę. Bardzo mi się spodobała wypowiedź wójta o służbie ludziom. Bo 

właśnie o to w tym wszystkim chodzi. Żeby robić coś dla tych ludzi i dla gminy. Żeby 

się zmieniała, a potrzeby i marzenia ludzi – były realizowane. Ludzie dali nam te 

narzędzia, licząc na to, że wszyscy razem i każdy z osobna, czyli wójt, wy, ja i rada 

powiatu  będziemy z nimi współpracować i brać pod uwagę ich oczekiwania. Dlatego 
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pytajcie ludzi, róbcie spotkania i uważnie słuchajcie. Wybór nie polega na tym, co się 

dokonało w dniu 21 października. Chodzi o kontynuację. Wiadomo, że będą trudne 

decyzje i nie zawsze wszystko się uda zrobić. Dlatego warto mówić ludziom o 

sukcesach, ale warto też mówić o przeszkodach. Gmina Gnojno jest gminą typowo 

rolniczą. Biorąc ten fakt pod uwagę i możliwości, i tak w gminie Gnojno dzieje się 

dużo dobrego. Może się dziać dużo więcej, jeżeli będziemy ze sobą współpracować i 

ze wszystkimi instytucjami czyli z powiatem, województwem, a nawet z rządem. 

Myślę, że wspólnie uda nam się zrealizować przez te 5 lat wszystkie plany. Gratulując 

wyboru życzę wam z całego serca, żeby wasze plany, wasze marzenia i marzenia 

naszych mieszkańców się spełniły, deklarując jednocześnie ze swej strony wszelką 

pomoc. 

W dniu wczorajszym zostałem ponownie wybrany na stanowisko wicestarosty 

buskiego. Powiem Wam szczerze, że wczoraj tak się wzruszyłem, że aż z radości w 

domu płakałem. Taki sentyment mnie naszedł i nie mówię tego, żeby się chwalić. 

Bardzo kocham swoją pracę i jeżdżę do niej, do Buska, z wielką radością i wracam do 

domu też z wielką radością. Mam tam przyjaciół i zgrany zespół pracowników. Moje 

wzruszenie było tym większe, że tylu ludzi mnie poparło. I za te rekordowe ilości 

głosów – wszystkim, z całego serca – dziękuję. Życzę wszystkim wszystkiego 

dobrego”. 

         Przewodniczący obrad odnosząc się do powyższej wypowiedzi stwierdził, że nie 

da się ukryć, iż pan wicestarosta ma taki a nie inny stosunek do pracy. Bo widać, że 

wszystko co robi dla ludzi i gminy, nie jest koniecznością, tylko daje mu dużą 

satysfakcję. Kończąc pogratulował panu wicestaroście wyboru, licząc na dalszą, 

owocną współpracę. 

          Wójt zabierając głos zaproponował, aby minutą ciszy uczcić pamięć wszystkich 

osób, które w jakikolwiek sposób były związane z pracą w samorządzie na przestrzeni 

ostatnich kilkudziesięciu lat (wójtów, naczelników, radnych, sołtysów, pracowników 

urzędu gminy). Propozycja pana wójta spotkała się z aprobatą uczestników sesji, 

którzy stojąc uczcili pamięć tych, którzy odeszli. 

            Z kolei pan wicestarosta zaproponował, aby z okazji 100-lecia Odzyskania 

Niepodległości odśpiewać hymn Polski. 

Po odśpiewaniu hymnu przewodniczący ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. 

 

Do punktu 11-go. 
 

            Wybór Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno. 
              

Kandydatów do Komisji Rewizyjnej zgłosili: 

- radna Renata Korcipa  - Mariana Okraja (wyraził zgodę), 

- radny Andrzej Bochnacki  - Andrzeja Kurandę (wyraził zgodę), 
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- radny Marian Okraj  - Renatę Korcipę (wyraziła zgodę), 

- radna Aneta Jurkowska  - Damiana Hena (wyraził zgodę), 

- radny Damian Hen  - Beatę Boś (wyraziła zgodę). 

„Za” powołaniem Komisji Rewizyjnej w wymienionym składzie głosowało 15 
radnych. 

Następnie radna Beata Boś zgłosiła radnego Mariana Okraja na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej (kandydat wyraził zgodę). 

„Za” wymienioną kandydaturą głosowało 15 radnych (protokół z głosowania 

imiennego – w załączeniu). 

Uchwałę Nr I/3/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gnojno 

odczytał sekretarz gminy, pan Piotr Bębas. 

Uchwała, o której mowa wyżej, stanowiąca wraz z uzasadnieniem załącznik do 

protokołu, została podjęta jednogłośnie („za” głosowało 15 radnych). 
Protokół z głosowania imiennego – w załączeniu. 

 

Do punktu 12-go. 
 
             Wybór Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gnojno. 
 

Kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosili: 
 

- radny Piotr Sołtysiak  - Wincentego Krawczyka (wyraził zgodę), 

- radny Wincenty Krawczyk -  Piotra Sołtysiaka (wyraził zgodę), 

- radny Damian Hen  - Jerzego Kwietnia (wyraził zgodę). 

„Za” powołaniem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w ww. składzie głosowało 15 

radnych. 

Po głosowaniu radny Wincenty Krawczyk zgłosił radnego Piotra Sołtysiaka na 

stanowisko Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (kandydat wyraził 

zgodę). 

„Za” wymienioną kandydaturą głosowało 15 radnych (protokół z głosowania 

imiennego – w załączeniu).  

Uchwałę Nr I/4/18 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Gnojno przedłożył pan Piotr Bębas - sekretarz gminy. 

Uchwała, o której mowa wyżej, stanowiąca wraz z uzasadnieniem załącznik do 

protokołu, została podjęta jednogłośnie („za” głosowało 15 radnych). 
Protokół z głosowania imiennego – w załączeniu. 

 

Do punktu 13-go. 
 

             Wybór Komisji Planowania, Budżetu i Finansów Rady Gminy Gnojno. 
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Kandydatów do Komisji Planowania, Budżetu i Finansów Rady Gminy Gnojno 
zgłosili: 
 
- radna Beata Boś  - Krzysztofa Samburskiego (wyraził zgodę), 

- radna Aneta Jurkowska - Jerzego Kwietnia (wyraził zgodę), 

- radna Jadwiga Gubała - Artura Patrzałka (wyraził zgodę), 

- radny Artur Patrzałek - Jadwigę Gubałę (wyraziła zgodę). 

Z uwagi na liczbę zgłoszonych kandydatów, zgodnie z § 41 ust.1 pkt 5 Statutu Gminy 

Gnojno, odbyło się głosowanie jawne (imienne) nad każdą zgłoszoną kandydaturą. 

Wyniki głosowań imiennych, które przedstawiła podinspektor ds. obsługi rady – 

Barbara Czarnecka, są następujące: 

- „za” kandydaturą radnego Krzysztofa Samburskiego głosowało 3 radnych, 

„przeciw” – 12 radnych, 

- „za” kandydaturą Jerzego Kwietnia głosowało 13 radnych, „przeciw” – 2 radnych, 

- „za” kandydaturą Artura Patrzałka głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, 1 

radny „wstrzymał się” od głosu. 

- „za” kandydaturą Jadwigi Gubały głosowało 15 radnych. 

Protokół z głosowania imiennego nad zgłoszonymi kandydatami – w załączeniu. 

Korzystając z uprawnień wynikających z zapisów Statutu Gminy radna Jadwiga 

Gubała zgłosiła kandydaturę radnego Artura Patrzałka  na Przewodniczącego Komisji. 

Kandydat wyraził zgodę. 

„Za” zgłoszoną kandydaturą głosowało 15 radnych (protokół z głosowania imiennego 

– w załączeniu) . 

Kontynuując ten punkt porządku obrad sekretarz gminy odczytał uchwałę Nr I/4/18  
w sprawie powołania Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. 

„Za” podjęciem przedmiotowej uchwały, która wraz z uzasadnieniem stanowi 

załącznik do protokołu, głosowało 15 radnych. 

Protokół z głosowania imiennego – w załączeniu. 

 

Do punktu 14-go. 
 

            Wybór Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury Rady Gminy 
Gnojno. 
 

Kandydatów do Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury zgłosili: 

 

- radna Aneta Jurkowska - Krzysztofa Samburskiego (wyraził zgodę), 

- radna Jadwiga Gubała - Anetę Jurkowską (wyraziła zgodę), 

- radny Artur Patrzałek - Jadwigę Gubałę (wyraziła zgodę). 

„Za” powołaniem Komisji w wymienionym składzie głosowało 15 radnych.  
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Korzystając z zapisów statutowych radny Jerzy Kwiecień zgłosił na stanowisko 

Przewodniczącego Komisji radną Jadwigę Gubałę (kandydatka wyraziła zgodę na 

kandydowanie). 

„Za” zgłoszoną kandydaturą głosowało 15 radnych (protokół z głosowania imiennego 

– w załączeniu). 

Analogicznie do trzech poprzednich punktów projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Zdrowia, Socjalnej, Oświaty i Kultury przedstawił sekretarz gminy. 

Uchwała nr I/6/18 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 
Protokół z głosowania imiennego – w załączeniu. 

 

Do punktu 15-go. 
 

             Wybór Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług 
oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy Gnojno. 
 
Kandydatów do ww. Komisji zgłosili: 

 

- radny Wincenty Krawczyk - Andrzeja Bochnackiego (wyraził zgodę), 

- radny Stanisław Wcisło  - Wincentego Krawczyka (wyraził zgodę), 

- radny Andrzej Kuranda  - Krzysztofa Samburskiego (wyraził zgodę), 

- radny Andrzej Bochnacki  - Andrzeja Bartusiaka (wyraził zgodę). 

W związku ze zgłoszeniem większej liczby kandydatów, przekraczającej 

dopuszczalny skład komisji, przeprowadzono głosowanie jawne (imienne) nad każdą 

zgłoszoną kandydaturą.   

Wyniki głosowań imiennych przedstawione przez podinspektora ds. obsługi rady są 

następujące: 

- „za” kandydaturą radnego Andrzeja Bochnackiego głosowało 15 radnych, 

- „za” kandydaturą radnego Wincentego Krawczyka głosowało 15 radnych, 

- „za” kandydaturą radnego Krzysztofa Samburskiego głosowało 2 radnych, 

„przeciw” - 11, 2 radnych „wstrzymało się” od głosu. 

- „za” kandydaturą radnego Andrzeja Bartusiaka głosowało 14 radnych, „przeciw” - 
1. 

Protokół z głosowania imiennego nad zgłoszonymi kandydatami – w załączeniu. 

Zgodnie z § 56 Statutu Gminy, w myśl którego Przewodniczącego Komisji wybiera 

Rada spośród członków Komisji, radny Wincenty Krawczyk zgłosił na to stanowisko 

radnego Andrzeja Bochnackiego (kandydat wyraził zgodę). 

„Za” kandydaturą, o której mowa wyżej, głosowało 15 radnych (protokół z 

głosowania imiennego – w załączeniu). 
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Treść uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Gospodarki 
Żywnościowej, Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska przedstawił pan Piotr 

Bębas – sekretarz gminy. 

„Za” podjęciem uchwały Nr I/7/18, która wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do 

protokołu, głosowało 15 radnych. 

Protokół z głosowania imiennego – w załączeniu. 

          Po zakończonym głosowaniu przewodniczący obrad poinformował, że wyboru 

zastępców i sekretarzy komisje dokonają we własnym zakresie. 

          Radny Krzysztof Samburski zwrócił się z prośbą do przewodniczącego rady, 

aby dostarczyć radnym Statut Gminy, w wersji papierowej. 

          Podinspektor ds. obsługi rady przekazała natomiast informację o obowiązku 

składania oświadczeń majątkowych w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, do 

przewodniczącego rady. 

          Wójt gminy zabierając głos wyjaśnił, że wczoraj w godzinach popołudniowych 

doszło do awarii sieci Orange, w związku z czym sesja miała nieco inny przebieg od 

planowanej. Nie można było oglądać transmisji obrad na żywo ani przeprowadzić 

imiennych głosowań za pomocą urządzeń. Stwierdził, że tym bardziej się cieszy, iż 

wszystkie głosowania miały sprawny przebieg z zachowaniem wszystkich procedur. 

Kończąc podziękował wszystkim za takie zachowanie i zrozumienie. Poinformował 

także, że w dniu 4 grudnia br. organizowana jest wycieczka do Wieliczki, na którą 

zaprosił wszystkich chętnych.  

             Sekretarz gminy zabierając głos poinformował, że przy okazji montażu 

urządzeń do transmisji i głosowań został stworzony panel dla radnych, dzięki któremu 

można przesyłać materiały, będące przedmiotem obrad sesji. Wszystkich 

zainteresowanych taką formą dystrybucji materiałów prosił, aby podać pracownikowi 

biura rady  adresy e-mail. 

Następnie przeprosił za brak transmisji z obrad sesji i zapewnił, że na stronie 

internetowej gminy będzie udostępniony plik do retransmisji. 

 

Do punktu 16-go. 
          

            W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad I 

inauguracyjnej sesji w kadencji 2018-2023 Przewodniczący Rady Gminy Gnojno 

Stanisław Wcisło dokonał jej zamknięcia. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

           Protokolant:                                                             Przewodniczący obrad: 

     Barbara Czarnecka                                                             Stanisław Wcisło 

 


